
Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 22-12-12

Protokoll 22-08

Styrelsemötesprotokoll 2022-12-12

Närvarande

Filip Kamensky Eriksson (FKE), Axel Legelius (AL), Tyra Nordin (TN), Karl Bellander (KB), Boel Petrén

(BP), Clara Torpman (CT), Oscar Lagerlöf (OL)

Frånvarande

Ella Nordenström (EN), Douglas Tamm (DT), Arvid Rossby (AR), Kajsa Sörnäs (KS)

Åhörare

Plats

Biblioteket, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Filip Kamensky Eriksson öppnar mötet kl 18:08

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Filip Kamensky Eriksson till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Clara Torpman till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 6 stycken.

§6 Fastställande av föredragningslista
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Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan i sin helhet

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll 22-06 och 22-07 till handlingarna

§8 Verksamhetsgrupperna

i. SKUffégruppen

a) Inköp Skuffé

Det börjar bli tomt i skuffét. Filip Kamensky Eriksson föreslår att inte göra några större inköp före jul.

Tyra Nordin föreslår att man skulle kunna köpa in lite av det som är mest nödvändigt inför torsdagen.

FKE konstaterar att försäljningen verkar ha ökat markant i år jämfört med tidigare.

Oscar Lagerlöf ansluter till mötet 18:16

ii. Musikgruppen

a) Utvärdering schema för musiker

Karl Bellander konstaterar att schemat som gjordes för musikgruppen fungerar för det mesta med få

musiker som avviker. KB tycker också att det inte fungerar optimalt att ha organist på

ungdomsmässorna eftersom organisten inte spelar psalmerna på samma sätt som vi brukar göra.

Koordinationen fungerar inte heller helt perfekt. KB tycker dock att organisten är väldigt bra på det

han gör, men som det är nu finns vissa problem. Boel Petrén föreslår att musikgruppen ska ha ett

möte med organisten för att diskutera hur musiken ska spelas. KB påpekar också att det saknas

sladdar till instrument. KB ska ta kontakt med församlingen om detta.

iii. Marknadsföringsgruppen

a)Talk-Show

FKE tycker att det behöver göras en talk-show inför årsmötet för att marknadsföra det vilket övriga

styrelsen håller med om. FKE konstaterar att vi har 579 medlemmar vilket är medlemsrekord, men

tänk vad episkt om vi skulle nå 600. Det är bara 21 kvar. FKE uppmuntrar därmed styrelsen att

rekrytera folk.

§9 Utvärdering Jul-SKUL

KB berättar att lägret som helhet var lyckat, mysigt och trevligt. KB konstaterar att det fungerade bra

att ha med personer som går ledarutbildningen som ledare på lägret. KB konstaterar att det även ute

på Karlberg är brist på fungerande kablar.

§10 Utvärdering Yoump

I söndags anordnades aktivitet på Yoump. Det var bokat för 25 personer varav 20 dök upp.

Dessutom kom en del som inte var anmälda och betalade för sig själva. Det bjöds även på fika
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för deltagarna. BP berättar att det var väldigt uppskattat. BP berättar också att Vendela Bodin vill att

styrelsen ska anordna en aktivitet på Leos Lekland. Till nästa gång skulle det vara bra om det fanns

några fler styrelseledamöter på aktiviteten. På det senaste styrelsemötet glömde styrelsen att ta

beslut på budget för aktiviteten. Beslut om detta togs istället i styrelsechatten där alla var eniga om

att genomföra bokningen som kostade 4100 kr.

Styrelsen beslutade

att bekräfta beslutet på att sätta en budget för Yoump på 4100 kr

§11 Äldre-SKUL

Äldre-SKUL är den 13-15 januari. Just nu är det enbart tre anmälda utöver lägerledningen och därför

uppmanar FKE att prata med fler och få dem att anmäla sig. FKE tycker inte att vi ska anordna lägret

om vi har färre än 10 anmälda. Eftersom det är så höga elpriser nu kommer vi inte ha tillgång till

Färjan utan håller oss i Nya.

§12 Årsmötet

Årsmötet är 11 februari och hålls i Tibble Kyrka.

i) Verksamhetsberättelse och verksamhetslåt

FKE kommer att strukturera upp verksamhetsberättelsen och dela ut vem som ska skriva vad. Sen är

det varje styrelseledamots ansvar att skriva sin del. Efter det ska vi skriva om en låt till en

verksamhetslåt som framförs på årsmötet.

Styrelsen beslutade

att välja “Banan, melon, kiwi och citron” av Hooja till verksamhetslåt för 2022

Mötet ajourneras till 19:20.

Mötet återupptas 19:32

ii) Bokslut

AL och KB ska påbörja bokslutet men behöver först få in alla kvitton så att de kan betala ut det sista.

iii)Revisorer

FKE ska ta kontakt med revisorerna och höra när de vill ha bokslut, verksamhetsberättelse och

protokoll.

iiii) Valberedning

FKE har varit i kontakt med valberedningen. De behöver ge sitt förslag minst två veckor innan

årsmötet så att handlingarna kan publiceras. Det finns en budget på 500 kr för valberedningsaktivitet,

men det kanske inte kommer att anordnas eftersom det är upp till valberedning.

iiiii) Budget och verksamhetsplan

På nästa styrelsemöte ska det beslutas om budget och verksamhetsplan. AL och KB ska

förbereda ett förslag på budget.
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iiiiii) Årets ängel och medlem

Nästa möte ska det beslutas om årets ängel och årets medlem och FKE uppmanar styrelsen att

fundera på potentiella kandidater till dess.

iiiiiii) Årsmötet generellt

Styrelsen vill ha catering som förra året eftersom det var ett vinnande koncept. Ett förslag är att

kontakta Jaktvillan igen, men det viktigaste är att vara ute i tid så att det finns valmöjligheter. FKE

uppmanar hela styrelsen att skriva in årsmötet i kalendern och prioritera årsmötet för att det är

viktigt. Det är två styrelsemöten kvar och på dessa planeras mer specifika frågor som inte är lika

bråttom.

§13 Bokningar

Biträdande kyrkoherde frågade när vi vill ha bokningar. FKE har försökt boka fram till Höst-Skul nästa

år.

§14 Övrigt

§15 Mötets avslutande

Mötet avslutas 19:38

Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Filip Eriksson

Mötesordförande

_________________________

Clara Torpman

Justerare

__________________________

Axel Legelius

Sekreterare
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